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       攀声网（MAN）是一个成立于 2025 年的非营利组织， 我们组织“soundex”实地录
音活动来记录高原声景。
       我们正在招募志愿者和一位新的核心成员加入我们的团队！如果您对我们的使命充满热
情，并希望有所作为，我们欢迎您的加入！

志愿者职位

       我们希望我们的志愿者具备扎实的哲学和声学基础，因为你的工作将涉及参与校对和完
善我们的 Wiki 内容。这是一个极好的机会，既能为合作项目贡献力量，也能在这些有趣的
领域中拓展知识、提升技能。

联合创始人职位

       我们正在寻找一位充满热情和富有远见的人，加入并成为 MAN 的第三位联合创始人，
与我们共同塑造组织的未来。我们希望您具有：
•	 扎实的声音和音乐知识基础
•	 对哲学有深入的理解和热爱
•	 与攀登文化有紧密联系

如有意向，请查看我们的网站以了解更多信息，并发送邮件与我们联系。我们期待你的加入！

The Mountaineering Acoustics Network (MAN) is a non-profit organization established in 2025. 
We organize field recording sessions "soundex", which are designed to promote the idea of 
mountaineering acoustics.

We're excited to announce that we're seeking enthusiastic volunteers and a new core member 
to join our team! If you're passionate about our mission and want to make a difference, we'd 
love to hear from you.

Volunteers Opportunities

For our volunteers, we hope you have a solid understanding of philosophy and acoustics, as 
your role will involve participating in proofreading and enhancing our Wiki. This is a fantastic 
opportunity to contribute to a collaborative project while deepening your knowledge and skills 
in these fascinating fields.

Co-Founder Position

We are seeking a passionate and visionary individual to join us as the third co-founder in shaping 
the future of the Mountaineering Acoustics Network (MAN). The ideal candidate will possess:
•	 A strong background in sound and music.
•	 A deep appreciation for philosophy.
•	 A connection to mountaineering culture.

If you’re interested, just visit our website for more information. Please feel free to contact us with 
email. We’re looking forward to your involvement!

contact@mantle-sound.org
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